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Besvarelse af spørgsmål nr. 749 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 749 (Alm. del), som Folketin-

gets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 1. april 2022. Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL). 

 

 

 

Nick Hækkerup 

/ 
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Spørgsmål nr. 749 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren redegøre for, hvordan denne vil sikre, at de 6 

årsværk, der er afsat til arbejde med menneskehandel, også bli-

ver brugt til netop dette?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 

”Det er med aftalen om politiets og anklagemyndighedens øko-

nomi 2021-2023 blevet besluttet at styrke indsatsen mod tvangs-

arbejde, herunder seksuel udnyttelse og arbejde under slavelig-

nende forhold, ved at tilføre 6 ekstra politiårsværk i 2023. Be-

tjentene vil blive tilført politikredsene i takt med, at meroptaget 

af politistuderende, der optages på Politiskolen i 2021, bliver 

færdiguddannede. Der er endnu ikke endelig afklaring af, hvor-

dan fordelingen af de 6 betjente vil være.  

 

Rigspolitiet kan endvidere henvise til Justitsministeriets besva-

relse af 15. februar 2022 af spørgsmål nr. 471 (Alm. del) fra 

Folketingets Retsudvalg.” 

 

Det følger af flerårsaftalen for politiets og anklagemyndighedens økonomi 

2021-2023, at der halvårligt på forligskredsmøder skal ske opfølgning på 

aftalen. Det gælder bl.a. i forhold til implementeringen af de enkelte initia-

tiver i aftalen.  
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